
 

Protokoll fra møte i Arbeidsutvalget  
 

Møte nr./dato 9 29.09.2023 Sted: zoom 

 

Til stede: 

 

Kjellaug Kristiansen Jota 
Jan Bekkevold 
Inger-Marie Stokker 
Else Margrete Myhre 
 
Punkt 0 
Holger Zachariassen 
Roy Charles Lund 
Knut Hovslien 

Forfall:  
 

Til stede 
andre: 

 

 

Sakliste: 
0. Fellesmøte med Brukerstøtte – 10.00-11.00 

1. Protokoll fra forrige møte – 4.9.2023 
2. Orienteringssaker; Helsekonferanse, Landsstyremøte PF, Møter om Statusbudsjettet 2024 og 2025, 

SAKO-konferansen, Invitasjoner til medlemsmøter.  
3. Landsstyremøte 14. og 15. november.  
4. Eventuelt  
 
 

Ad punkt 0 

• Status for 2023: Har utført datakurs for 6 avdelinger, Buskerud tas i uke 40. Har jobbet mye pga innføring 
av nytt medlemssystem og nytt Epost-systemet i 2023. Medlems-systemet fungerer godt. Det er fortsatt 
noen mangler i Epost-systemet ift oppretting av kontakter/grupper.  

• Planer for 2024: Ønsker å kjøre oppfriskningskurs for avdelinger som dagsseminar. Vil da satse på 3 
personer fra hver avdeling. Kun for avdelinger som ønsker opplæring. 

• Universell utforming: Brukerstøtte tar kontakt med Asbjørn Ness 
       for å få en oversikt over hva som MÅ gjøres ift «universell utforming». 

 

Vedtak: Tatt til orientering.  

Ad punkt 1  

Vedtak: Protokollen ble  godkjent.  

 

Ad punkt 2 

• Kjellaug, Inger-Marie og Jan har vært på Helsekonferanse i Drammen. Det var mye bra innhold som det 
er viktig at vi på ulike måter formidler videre gjennom foredrag o.l.  

• Landsstyremøte PF gjennomført med fokus på prioriteringer etter landsmøtet. Kjellaug har sammen med 
PF deltatt i møter med statsråden  der bl.a. pensjonistenes levekår og statsbudsjettet for 2025 ble 
diskutert. Våre krav er levert inn i budsjettprosessen. Det er utarbeidet en rapport av Sindre Farstad og 
Ragnhild Nestaas Dahl om «Pensjonistenes levekår». 

• SAKO-konferansen skal være 1. november. I tillegg til AU inviteres Ole Kleven fra Romerike og Glåmdal 
og Rutt-Siri Kregnes fra Oslo til å delta. 

• Jan Bekkevold drar til Romsdal og Nordmøre 18.-19. oktober på medlemsmøte. Kjellaug deltar på 
medlemsmøter i Oppland avdeling og Hedmark avdeling 26. november. 

 

Vedtak: Tatt til orientering.  
 



Ad punkt 3 

• Dagsorden for Landsstyremøtet den 14. og 15. november gjennomgått.  Den kan sendes ut sammen med 
invitasjon, Jan er ansvarlig.  Inger-Marie gjennomgikk forslag til budsjett for 2024. Forslaget blir lagt frem 
for Landsstyret den 15. november.   
 

Vedtak: Tatt til orientering.  

 

Ad punkt 4 

Nyhetsbrevene fra Pensjonistforbundet skal lenkes opp til nettsidene våre. 
 

Vedtak: Elsa har ansvar for gjennomføringen.  
 
 

 
Neste AU-møte 14. november klokken 13.00 – 17.00 På Quality Hotel Gardermoen. 
 
Kjellaug Kristiansen Jota 
Leder 
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